
ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99


ГОСТ Р  51322.2.6-99, Соединители электрические штепсельные бытового и аналогичного назначения. Часть 2-6. Дополнительные требования к розет ...
Plugs and socket-outlets for household and similar purposes. Part 2-6. Particular requirements for switched socket-outlets with interlock for fixed electrical installations and methods of tests 

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51322.2.6-99

